
ZAPISNIK –  

12.  SJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA  

održana 09. studenog 2022. u 17,00 sati 

 

 

 

Prisutni: 

1. Suzana Đanić 

2. Sanda Franković 

3. Sanja Kraljević 

4. Aleksandra Banić 

5. Miroslava Kičić 

tajnica Škole Andrea Novak 

administratorica RCK projekta Suzana Petljak 

Ravnateljica Asja Jelaković 

 

Predsjednica Školskog odbora konstatira da postoji  kvorum za održavanje sjednice.  

Tajnica škole moli za nadopunu dnevnog reda točkom 

- Izmjena i dopuna plana nabave za 2022. 

Predsjednica Školskog odbora daje prijedlog na glasanje. 

Odluka; jednoglasno se prihvaća predložena  nadopuna dnevnog reda 

 

Dnevni red 

- verificiranje zapisnika s prošle sjednice 

- izmjena i dopuna Plana nabave za godinu 2022. 

- donošenje odluke o pokretanju nabave za organizaciju službenog putovanja nastavnika 

u Dansku u sklopu RCK  

- odobrenje stručnog usavršavanja nastavnika u ergonomiji u centru Guldmann – Danska 

- odobrenje stručnog usavršavanja nastavnika u sklopu RCK-škola stranih jezika 

„Berlitz“ modul 2 

- donošenje odluke o oslobađanju od troškova plaćanja smještaja u učeničkom domu za 

pojedine učenice 

- izvješće o vršnjačkoj nasilnoj reakciji 

- Razno 

 

Ad.1. 

Zapisnici je podijeljeni  svim  prisutnim članicama školskog odbora, sjednice održane 05. 

listopada 2022. i email sjednice od 11. i 27. listopada 2022. 

Odluka: jednoglasno se usvajaju zapisnici  sa sjednica koja su održane 05. 11. i 27. 

listopada 2022.  

 

Ad. 2. 

Suzana Petljak predstavlja članicama Školskog odbora potrebu za promjenom Plana nabave 

za godinu 2022. i to iz razloga nenadane dodjele sredstava od Osnivača i to u svrhu nabave 

školskog namještaja i informatičke opreme. Za svaku navedenu stavku dodijeljena je svota od 

70.000,00 kn bez PDVa, te su za tu svrhu pokrenute i nabave. 

Nitko nema pitanja. Pristupa se glasanju. Pitanje glasi; “Tko je za promjenu Plana nabave za 

godinu 2022. kako je predloženo u gore navedenom prijedlogu?“ Svi su za. 

ODLUKA: jednoglasno se donosi promjena Plana nabave za godinu 2022. 

 

Ad. 3. 

Suzana Petljak predstavlja članicama Školskog odbora edukaciju nastavnika u sklopu RCK 

projekta u Danskoj. Radi se o edukaciji za Ergoteam u sastavu A.Š, T.D.i Đ.S a koje će se 



provesti u centru Guldmann u Danskoj. Edukacija je predviđena i planirana u sklopu RCK 

Mlinarska. Vrijednost edukacije je do  70.000,00 kn   

Da bi se ispunio program provođenja RCK potrebno je pokrenuti javnu nabavu – postupak 

organizacije putovanja za nastavnike i to u vrijednosti do 50.000,00kn.Nabava uključuje 

troškove prijevoza, smještaja i prehrane.  Nitko nema pitanja. Pristupa se glasanju. Pitanje 

glasi: “Tko je za odobravanje pokretanja postupka nabave u predmetu „Stručno usavršavanje 

Ergoteama u Danskoj“ u vrijednosti do 70.000,00 kn? Sredstva su predviđena projektom 

RCK“ Svi su za.  

ODLUKA: Jednoglasno se odobrava pokretanje nabave u predmetu „Stručno 

usavršavanje Ergoteama u Danskoj“ u vrijednosti do 70.000,00 kn 

 

Ravnateljica moli i za odobrenje za samo usavršavanje nastavnika u Centru Guldmann u 

trajanju od 04. – 10. prosinca 2022. godine u vrijednosti do 70.000,00 kn. Sva sredstva 

predviđena su projektom  RCK. Nitko nema pitanja. Pristupa se glasanju. „Pitanje glasi: “Tko 

je za odobrenje edukacije nastavnika u sklopu RCK projekta – Ergoteam u centru Guldmann 

u Danskoj u trajanju kako je navedeno u vrijednosti do 70.000,00 kn? Svi su za. 

Odluka; jednoglasno se odobrava edukacija nastavnika u sklopu RCK projekta – 

Ergoteam u Danskoj u centru Guldmann u vrijednosti do 70.000,00 kn“ 

 

Ad. 4. 

Ravnateljica tumači potrebu odobravanja Modula II – tečaja stranog jezika u školi stranih 

jezika Berlitz u vrijednosti od 55.660,00 kn.  za nastavnike koji su završili Modul I . Troškovi 

su predviđeni u sklopu RCK projekta. Radi se o nastavnicama Đ.S ., T.D.,  N.Š. koje su 

završile i Modul I.  

Sanda Franković smatra da je divno da se u sklopu RCK može educirati nastavnike te da su 

sredstva za to predviđena međutim mišljenja je da nije svrsishodno na sve edukacije slati iste 

nastavnice kao i na sva službena putovanja. Time se postiže velika diferencijacija između 

nastavnika, iste osobe stalno fale s nastave i stalno ih netko mora mijenjati čime su oštećeni 

učenici kojima te osobe predaju. 

Ravnateljica ističe da se radi o osobama koje rade pojedine dijelove projekta na što Franković 

odgovara da više osoba radi na tim istim područjima pa bi bilo dobro da se svi koji su 

uključeni jednako educiraju. Franković smatra da bi bilo oportunije educirati više nastavnika 

u Modulu I umjesto iste osobe slati na Modul II.  

Nitko nema pitanja. Pristupa se glasanju. Pitanje glasi; “ Tko je za odobravanje Modula II u 

školi stranih jezika „Berlitz“ u vrijednosti od 55.660,00 kn za nastavnike koji su završili I 

<modul. Sredstva su predviđena RCK projektom“ Sanda Franković je protiv. Đanić, 

Kraljević, Kičić i Banić su za.  

ODLUKA; s 4 glasa za (Đanić, Kičić, Kraljević i Banić) donesena je odluka o 

odobravanju Modula 2 u školi stranih jezika Berlitz za nastavnike koji su završili Modul 

I  

 

Ad. 5.  

Ravnateljica podnosi izvješće o zahtjevu za odobravanje smanjenja troškova smještaja u 

učeničkom domu škole za učenice koje radi bolesti nisu bile u učeničkom domu, te su tražile 

da im se odobri plaćanje samo režijskih troškova u iznosu od 315,00 kn. (Privitak 1)  

Osim toga traži se oslobađanje od plaćanja troškova smještaja za učenicu iz Ukrajine koja je 

smještena u učeničkom domu škole. Nitko nema pitanja. Pristupa se glasanju. Pitanje glasi:“ 

Tko je za odobravanje smanjenja troška – plaćanje samo režijskih troškova- za učenice koje 

radi bolesti nisu boravile u učeničkom domu tijekom listopada, kao i za učenicu iz Ukrajine 

oslobađanje od plaćanja bilo kakvog troška? „ Svi su za. 

ODLUKA; jednoglasno se donosi odluka o oslobađanju od plaćanja troška smještaja 

u učeničkom domu škole za učenicu iz Ukrajine kao i smanjenje troška na režijske 



troškove za mjesec listopad za učenice koje u učeničkom domu nisu u listopadu boravile 

radi bolesti. 

 

Ad. 6.  

Ravnateljica podnosi izvješće o vršnjačkoj nasilnoj reakciji koja se dogodila 27. listopada 

2022. na hodniku škole a u kojoj su sudjelovala dva učenika drugih razreda. Do reakcije je 

došlo nakon provokacije koju je uputio jedan učenik drugome, koja je trajala dva dana a kada 

je ponovljena na hodniku škole, učenik je fizičkim kontaktom izrazio svoje negodovanje. 

Na lice mjesta odmah su stigle dvije nastavnice, porazgovarale su s učenicima i obavijestile 

stručne službe i ravnateljicu. Roditelji su pozvani u školu. Učenici su prepričali događaj. S 

učenicima se dalje radi edukativno (svaki je morao napisati  referat na zadanu temu). 

Učenik koji je provocirao je dobio pedagošku mjeru usmenu opomenu a drugi učenik je dobio 

pedagošku mjeru ukor. S učenicima će se i nadalje edukativno raditi.  

Nitko nema pitanja. Pristupa se glasanju. Pitanje glasi “Tko je prihvaćanje Izvješća 

ravnateljice o vršnjačkoj nasilnoj reakciji i mjerama koje su poduzete?“ Svi su za.  

ODLUKA; jednoglasno se prihvaća Izvješće ravnateljice o nasilnoj vršnjačkoj reakciji  

i mjerama koje su poduzete.  

 

 

Dovršeno 18,20 sati 

Zapisnik Andrea Novak      

Zapisnik istaknut na oglasnu ploču škole i na web stranicu 15. studenoga  2022. 

 

        Predsjednica školskog odbora 

        Suzana Đanić, dr.med. 

 

        ___________________________ 

 

 

Klasa: 007-04/22-02/19 

Ur.broj:251-303-13-22-02 

 

 

 

 

 


